
 
 
 
 
 

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA DEL CONSELL EDUCATIU DEL DISTRICTE DE LES CORTS 

 

DATA I HORA: dilluns 16 de desembre 2024, 17.30h 

 

LLOC: Format híbrid, virtual i presencial (Sala reunions 3a planta de districte, Plaça Comas, 8) 

 

Enllaç de connexió:  

https://ajuntamentbarcelona2.webex.com/ajuntamentbarcelona2/j.php?MTID=md10388ff608

0a97862afb65c3bef066e 

Assistents: Xus Sanz (CEB), Mireia Garrido (consellera PSC), Meritxell Gironès Badell (AFA Ins 

les Corts), Gian-Lluís Ribechini (famílies Ins Pedralbes), Milagros López (CEE Esclat-Plataforma 

entitats de discapacitats de les Corts), Mercedes Font (PP les Corts), Ramon Vilà (DSSPPiT 

districte de les Corts), Maica Sanz Gómez (UPC), Mario Campelo (ERC), Gemma Martret (CRP), 

Joaquim de Gispert (TriasxBCn/ Juntsx Cat), Jordi Guillén (BCN en Comú), Montserrat Bassas 

(AE Les Corts), Maria Ramon (Pau Romeva) i Laia Miró (DSSPPiT districte de les Corts). 

 

Ordre del dia: 

  L’ordre del dia de la sessió serà el següent: 

1. Aprovació de l'acta anterior 

 

2. Dades inici de curs 

 

3. Varis i torn obert 

 

Desenvolupament de la sessió: 

 

1. Aprovació de l’acta de la sessió plenària de 16 de juliol de 2024 

S’aprova l’acta de la sessió plenària del passat 16 de juliol de 2024. 

2. Dades inici de curs 

Xus Sanz, referent territorial del Consorci d’Educació de Barcelona, presenta les dades de 

d’inici de curs del districte de les Corts i de la ciutat amb el suport de la següent presentació: 



 
 
 
 

 

 



 
 
 
 

 

 



 
 
 
 

 

 



 
 
 
 

 

 



 
 
 
 

 

 

-La sra Meritxell Gironès recorda que molts estudiants han quedat fora de l’Ins Les Corts i 

considera que la informació sobre les adscripcions no va quedar prou clara. 

-La sra Xus Sanz torna a explicar que tots els alumnes del districte de les Corts que tenien 

adscripció als dos instituts públics han tingut garantida una plaça a un d’aquests instituts 

públics, sempre que no s’hagi trencat l’adscripció a l’hora de fer la preinscripció. No trencar 

l’adscripció implica posar a la sol·licitud única i exclusivament els centres adscrits. Si s’afegeix 

un tercer centre això ja trenca l’adscripció. 

-S’insisteix en la necessitat de seguir informant sobre el sistema de les adscripcions. 

3. Varis i torn obert 

El sr Gian Lluís Ribechini explica que per part de l’AFA de l’Ins Pedralbes s’han hagut d’aportar 

diners pels llibres del Pla de xoc i també per  ventiladors. Demana que s’incloguin a l’acta les 

següents dades relatives als pagaments que ha efectuat l’AFA: 

- Curs 2019-2020:  8.741 euros per l'aula de robòtica, 

- Curs 2021-2022:  2.333 per les taules de pícnic en els patis, 

- Curs 2022-2023:  3.500 pels llibres de l'alumnat de 1r a 4t de la ESO que no reben prou 

ajudes (motxilles escolars NESE – pla de xoc), 

- Curs 2023-2024:  3.500 pels llibres de l'alumnat de 1r a 4t de la ESO que no reben prou 

ajudes (motxilles escolars NESE– pla de xoc) i 6.969 euros per ventiladors a les aules 



 
 
 
 
  

Així mateix, el senyor Gian Lluís Ribechini també formula la següent petició:  

Quan s’informi de dades del districte, que aquestes siguin desagregades per centre. I en 

el cas de les inscripcion, que es digui quants inscrits al padró, quantes inscripcions 

d’inscrits al padró, quants inscrits en total, quants alumnes han fet el pas de pública a 

concertada i a la inversa. 

De cara a les preinscripcions, caldria saber quants alumnes acabaran 6è de primària en 

centres públics i podrien optar a plaça a 1r ESO d’un institut públic del districte. I 

quantes places posaran a disposició. 

La sra Meritxell Gironès torna a recordar la problemàtica del manteniment de l’edifici 

patrimonial de l’Ins Les Corts i els riscos per a la seguretat que poden comportar (donat que 

considera que qualsevol dia pot caure una finestra a sobre d’algú i fer mal). 

Així mateix, també considera que caldria ajuda en el manteniment del jardí. 

Sobre el manteniment de l’edifici de l’institut les Corts, des del CEMD es consultarà si s’ha 

emplaçat ja a la diputació (qui té la competència) a realitzar les intervencions que siguin 

necessàries en aquest sentit. 

Per a la propera plenària, s’apunten diferents temes a tractar: 

-Comissió de treball sobre la mobilitat del Pedralbes 

-Postobligatoris 

-Informació sobre les gestions al respecte del manteniment de l’Institut les Corts 

 

Sense més tractar s’aixeca la sessió a les 19h. 

 

 

 

 

 

 


